1. 汉语桥——美国中小学校长访华之旅

项目为期一周，邀请已开设中文课或有意愿开设中文课的美国中小学校长和地区教育官员访华，旨在增进他们对中国的了解，推动美国中小学校汉语课程的开展。访华期间，代表们访问北京和各省市学校，与中国师生进行交流并与中国学校建立伙伴关系。

国家汉办资助代表团在华期间的食、宿和交通费用，代表自付国际旅费。

代表通过美国大学理事会网站统一报名。

联系人：薛佼   电话：+86 10 58595914
电子邮件：xuejiao@hanban.org
Chinese Bridge for American Schools
A project aiming at American principals and educators who have already established or are thinking of opening Chinese programs at their schools, enhancing their understanding of the Chinese education system, promoting school cooperation and providing Chinese program resources. The trip is generally a week long. Delegates visit local schools in Beijing and other provinces/cities to exchange ideas with the Chinese teachers and students and establish partnerships with Chinese schools.

Confucius Institute Headquarters sponsor food, accommodation and transportation in China, while the delegates pay for their own international travel expense.  

Interested applicant can apply through the College Board.

Contact: Ms. Xue Jiao   Phone: +86 10 58595914

2. Email: xuejiao@hanban.org
3. 汉语桥——美国中学生夏令营

夏令营时长2周，为正在学习中文的美国中学生提供汉语课程、中国文化课程（如剪纸、书法、水墨画、茶艺、武术等）、丰富多彩的交流活动（中外学生联欢、中国家庭住宿体验等）及文化体验活动。

国家汉办资助营员在华期间的食、宿和交通费用，营员自付国际旅费。

正规公立或私立中学在读学生，年满15周岁，身体健康，即可通过美国各孔子学院和中国驻美国使（领）馆申请该项目。

联系人：薛佼   电话：+86 10 58595914
电子邮件：xuejiao@hanban.org
Chinese Bridge Summer Camp for American students

Chinese Bridge Summer Camp provides students with Chinese language and culture classes (such as paper cutting, calligraphy, ink and wash painting, tea ceremony and martial arts), rich and varied activities (get together with Chinese students, home stay experiences, etc.) and visits to cultural heritages.

Confucius Institute Headquarters sponsor food, accommodation and transportation in China, while the campers pay for their own international travel expense.

Regular public or private high school students, who have basic level of Chinese, between the ages of 15 to 18, healthy for international travel can apply through the Confucius Institutes in US or the Chinese embassy/consulates in US. 

Contact: Ms. Xue Jiao   Phone: +86 10 58595914

4. Email: xuejiao@hanban.org
5. 孔子新汉学计划

1) 中外合作培养博士项目

资助美国大学注册博士生在读期间来华学习、联合研究、撰写博士论文等（6个月至2年），资助项目包括学费、生活和研究津贴、国际旅费及外方导师来华旅费等。

2）来华攻读博士学位项目
资助美国优秀硕士生申请攻读中国大学博士学位（3至4年），资助项目包括学费、生活和研究津贴、国际旅费等。

3）青年领袖项目

资助美国各界杰出青年（本科以上、已经工作并带领一定规模的团队；高年级本科和硕士生，并担任学生团体领导职务）来华访问研修（2周至6个月）。资助项目包括在华期间食宿及研修费用、国际旅费等。

4）“理解中国”项目

· 来华访问学者

资助美国博士后或助理教授以上学者来华，与中国学者合作研究（2周至6个月）。资助项目包括在华期间研修津贴及国际旅费等。

· 来华研修项目

资助美国各界中高层决策者与管理者来华访问研修（2周至6个月）。资助项目包括在华期间食宿、研修费用及国际旅费等。

博士项目须在首年9月至次年2月在网上注册申请，其他项目应提前4-6个月向孔子学院总部提交申请材料。

联系人：周卉    电话：+86 10 58595762

电子邮件：ccsp@hanban.org
官方网站：http://ccsp.chinese.cn
Confucius China Studies Program

I. Joint Ph.D. Fellowship 

Sponsor doctoral students registered at American universities to study, research or write doctoral dissertation in China (6 months to 2 years), covering tuition, lodging and living stipend, research fund and international airfare, as well as academic travelling expense for the student’s supervisor to China, etc.

II. Ph.D. in China Fellowship

Sponsor international students to pursue full-time Ph.D. degrees in top Chinese universities (3 to 4 years), covering tuition, lodging and living stipend, research fund and international airfare, etc.
III. Young Leaders Fellowship
Sponsor outstanding youths of different fields (qualifications: Bachelor’s Degree or above holding a professional position, being a team leader; Or a senior college student or post-graduate student, holding a leading position in student association) to have study tours in China (2 weeks to 6 months), covering accommodation and travel expenses in China and international airfare, etc.

IV. “Understanding China” Fellowship

· Visiting Scholars to China

Sponsor International assistant professor and above to undertake joint research in top Chinese universities (2 weeks to 6 months), covering stipend, international airfare, etc.
· Short-term Study or Research Tour in China
Sponsor senior officials of different fields to take study tour or short-term research in China (2 weeks to 6 months), covering accommodation and travel expenses in China, international airfare, etc.

Applicants of Ph.D. programs can apply through the online application system from every September to next February. Applicants of other programs can submit applications to Confucius Institute Headquarters 4 to 6 months before the estimated start date of their projects.

Contact: Zhou Hui   Phone: +86 10 58595767

Email: ccsp@hanban.org

Official Website: http://ccsp.chinese.cn
